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Protokól NR  XIII/ 2020
z przebiegu obrad XIII Sesji Rady Gminy Świnice Wai.ckie, która odby[a się

w dniu   14 maja  2020 r. w godz.11:37-12:25.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Świnice Warckie pani Halina Jeżak , która

przywitała wszystkich obecnych i po sprawdzeniu obecności   stwierdziła, że na stan  15  radnych

obecnych jest  15,  co  stanowi quorum, przy którym rada gminy może obradować i podejmować

uchwały - lista obecności w załączeniu do protokołu.

®

Następnie jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad :

1.    Otwarcie sesji

2.    Sprawdzenie obecności i stwierdzenie quorum.

3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.    Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5.    Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.
6.   Infomacja o działalności Wójta Gminy między sesjami.
7.   Podjęcie uchwały w sprawie:

1)   wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Świnice Warckie na 2020 r.;
2)   zmiany Programu Współpracy Gminy Świnice Warckie z organizacjami

pozarządowymi na 2020 rok;
3)   rozpatrzenia petycji
4)   pozostawienia petycji bez rozpatrzenia
5)   przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Świnice Warckie za 2019 rok

8.   Wolne wnioski i infomacje.
9.   Zamknięcie sesji.

Ad.1

Jak wyżej .

Ad.2

Jak vvżej

Ad3.

Jak wyżej

Ad.4

Przewodnicząca  Rady  Gminy  poinfomowała  ,że  zwyczajowo  protokół  z  poprzedniej   sesji

wyłożony jest  do wglądu na stoliku w Sali konferencyjnej. .

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto jednogłośnie.





Ad   5.    Sprawozdanie   przedstawiła   Pani   Wójt   Sylwia   Bartczak-   nie   wniesiono   uwag   -

sprawozdanie w załączeniu.

Ad.  6  Informację  przedstawiła  Pani  Wójt  Sylwia  Bartczak  -  nie  wniesiono  uwag,  pytań  -

infomacja w załączeniu do protokołu.

Ad 7.1

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy  Swinice Warckie na 2020

rok  przedstawiła  Skarbnik  Gminy  Pani  lwona  Mokrzycka-  Lis,  w  związku  z  barkiem  pytań

przystąpiono do głosowania.

Uchwalę  NR  XIII/112/2020  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Gminy  Swinice

Warckie na 2020 rok podjęto jednog]ośnie-imienny raport z glosowania w za]ączeniu.

Ad 7.2

Projekt    uchwały    w    sprawie    zmiany    Programu    Współpracy    Gminy    Świrice    Warckie

z organizacjami   pozarządowymi   na  2020   rok   przedstawiła   Sekretarz   Gminy   Pani   Mariola

Czochara w związku z barkiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę NR XIII/2020 w sprawie zmiany Programu Wspó]pracy Gminy Swinice Warckie

z organizacjami   pozarządowymi   na   2020   rok  podjęto  jednoglośnie-imienny   raport  z

glosowania w zalączeniu.

Ad. 7.3

Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  przedstawiła  Sekretarz  Gminy  Pani  Mariola

Czochara w związku z barkiem pytań przystąpiono do głosowania.

Uchwalę NR XIII/114/2020 w  sprawie  rozpatizenia  pe®cji podjęto jednoglośnie-imienny

raport z glosowania w zalączeniu.

Ad 7.4

Projekt  uchwały   w   sprawie   pozostawienia  petycji  bez  rozpatrzenia  przedstawiła   Sekretarz

Gminy Pani Mariola Czochara w związku z barkiem pytań przystąpiono do głosowania.





Uchwalę  NR  XIII/115/2020  w  sprawie  pozostawienia  petycji  bez  rozpatrzenia  podjęto

jednog]ośnie- imienny raport z glosowania w zatączeniu.

Ad. 7.5

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zasobów pomocy społecznej  dla Gminy Świnice Warckie

za  2019  rok  przedstawiła  Kierownik  Gminnego   Ośrodka  Pomocy   Społecznej   w  Świnicach

Warckich pani Anna Krupa, w związku z barkiem pytań przystąpiono do głosowania.

®

Uchwalę  NR  XIII/116/2020  w  sprawie  przyjęcia  zasobów  pomocy  spolecznej  d]a  Gminy

Świnice   Warckie   za   2019   rok   podjęto  jednog]ośnie-   imienny   raport  z   glosowania   w

zalączeniu.

Ad8.

Radny   Mateusz   Hałasiewicz   przedstawił   interpelacje   w   sprawie   rozpatrzenia   postawienia

ogrodzenia przy posesji nr 3w miej scowości Łyków, który według mieszkańców postawiony jest

w drodze i stanowi przeszkodę przejezdności drogi.

Pani Wójt poinfomowała, że niezwłocznie zajmie się tą sprawą.

Głos zabrała radna Grażyna Bartczak, poinfomowała że kosze na selektywną zbiórkę odpadów,

które rozstawione są w poszczególnych miejscowościach są zapełnione a wokół nich jest pełno

śmieci, w związku z tym poprosiła o zajęcie się tą sprawą.

Kolejne pytanie dotyczyło zakupionych laptopów przez szkołę,  a mianowicie radna zapytała czy

0          te laptopy będą w szkole uzywane czy przekazane dzieciom, które nie maja sprzętu do zdalnego

nauczania.

Odpowiedzi udzieliła pani wójt Sylwia Bartczak Jeśli chodzi o kwestie koszów, opróżnienie ich

jest  bardzo  kosztowne,  ze  względu  na  bardzo  duża  fkturę  za  odpady  w  miesiącu  maju  nie

będzie to możliwe. Na pewno w najbliższym czasie kosze te będą opróżnione teren wokół nich

uporządkowany,  ale  kosze  najprawdopodobniej  również  będą  zabrane  ze  względu  na  to  że

mieszkańcy  wrzucają  do  nich  dosłownie  wszystko,  a  poza  tym  w  miesiącach  letnich  odbiór

odpadów  odbywa się dwa razy w miesiącu.

Jeśli chodzi o kwestie zakupionych laptopów, zostały one przekazane na ręce Pana Dyrektora ,

który  będzie  wiedział  do  ,których  dzieci  powimy  one  trafić.  Laptopy  będą przekazywane  na



®



podstawie  umowy  użyczenia  i  po  powrocie  dzieci  do  szkoły  laptopy  będą  zwracane  i  będą

stanowiły wyposażenie szkoły.

Głos  zabrał  radny  Przemysław  Daszko,  odniósł  się  do  kwestii  prac  związanych  z  bieżącym

utrzymaniem dróg gruntowych, uważa że za mało środków zostaje przekazywane na to zadanie,

materiału   do   wysypywania   dróg   jest   bardzo   mało   i   nie   wiadomo,   na   które   drogi   go

rozdysponować,  biorąc  pod  uwagę  że  zapotrzebowanie  jest  bardzo  duże.  Warto  byłoby  się

zastanowić czy można  we własnym zakresie pozyskiwać jakiś suowiec na nawożenie dróg.

Druga  sprawa dotyczy  budynku  mleczarni  w miejscowości  Miniszew,  zrobiło  się  tam wielkie

wysypisko  śmieci  zarówno  w  budynku jak  i  przed.  Prośba jest  taka  aby  skontaktować  się  z

zarządcą tego budynku i posprzątanie tych śmieci.

®
Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Sylwia Bartczak.

Jeśli chodzi o kwestię naprawy dróg gruntowych, koszty utrzymania dróg z roku na rok są coraz

większe   i  nie  jesteśmy  w   stanie  zaspokoić  wszystkich  potrzeb,   mimo  wszystko   coroczne

nawożenie tych dróg poprawiają ich jakość. Trudno tutaj znaleźć dobre rozwiązanie.

Radny Stanisław Jaszczak zaproponował , czy nie można by   naprawić rocznie np. po trzy drogi

a kompleksowo, a nie wysypywanie punktowo wszystkich dróg.

Pani  wójt  odniosła  się  do  tej  propozycji,  że  ciężko  było  by  wybrać  ,które  drogi  naprawiać

w pierwszej kolejności, a poza tym Gmina musi spełniać obowiązek bieżącego utrzymania dróg,

a ponieważ mamy  100  km  dróg  gruntowych to  nie  da  się  naprawiać  kompleksowo  po jednej

drodze, gdyż ta ostatnia droga musiałaby parę lat poczekać na swoją kolej .

®          Radny Mirosław stasiak poinfomował, że dowiadywał się o destrukt na wysypanie dróg,  l  lm
drogi  kosztowałby  ok  50  tysięcy  zł„    niestety  po  dwóch  latach  należałoby  uzupełnić  ubytki

w drodze  ,  równiarką  nie  da  się  takiej  drogi  porównać.  Także  koszty  naprawy  dróg  lepszym

materiałem typu kruszywo, detrukt są bardzo duże.

Radny Mirosław Stasiak zapytał również,  czy  lampy oświetleniowe w miejscowości  Stemplew,

gdzie są obecnie prowadzone prace modemizacyjne linii energetycznej,  zostaną  w tych samych

miej scach co dotychczas.

Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, że takie decyzje są uzgadniane na bieżąco i raczej lampy zostają

w tym samym miejscu co były, a w razie jakiś wątpliwości   będziemy wyjaśniać i uzgadniać na

bieżąco.
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Jeśli chodzi o budynek mleczami, to jest to własność prywatna a właściciel nie żyje, a ponieważ

Gmina  ma  za  zadanie   usuwać   dzikie   wysypiska  śmieci,  jedyne  co  możemy   to  posprzątać

i zapłacić za wywóz zgromadzonych tam  śmieci.

Radny  Krzysztof Wróblewski  zapytał  się  czy  akcja  bezpłatnych  szczepień  psów,  która  była

prowadzona w tamtym roku będzie również organizowana w tym roku.

Drugie pytanie czy spis wyborców przekazany był Poczcie Polskiej i czy dane w nim zawarte są

bezpieczne.

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Sylwia Bartczak, poinfomowała że  bezpłatne szczepienia będą

organizowane   również   w  tym   roku   przez   schronisko   Jesionka,   do   którego   oddawane   są

bezdomne  psy  z naszej  gminy,  tylko  ze  względu  na pandemię  temin  szczepień  został trochę

0        Przesunięty.
Jeśli  chodzi  o  kwestię  spisu  wyborców  ,to  został  on  przekazany  do  Poczty  Polskiej  drogą

elektroniczną poprzez platfomę e-PUAP, w dwóch wiadomościach , jedna to zaszyfrowany plik

z danymi ,a drugi to hasło dostępu to tego pliku.

Radny   Wróblewski   2apytał   czy   spis   ten   został   przekazany   przed   podpisaniem   ustawy   o

wyborach korespondencyjnych czy po podpisaniu.

Pani Wójt odpowiedziała ,że spis został wysłany przed podpisaniem ustawy.

Radny Mirosław Stasiak zapytał  co z wnioskiem na odnawialne źródła energii, który miał być

realizowany na terenie naszej gminy.

Pani  Wójt odpowiedziała, że ze względu na pandemię najprawdopodobniej  wniosek nie będzie

®          realizowanywtymroku.

Radny Stanisław Jaszczak zapytał czy wiadomo jest coś w kwestii instalacji gazu ziemnego.

Pani Wójt odpowiedziała ,że była na spotkaniu w Gazownictwie, ale musi jeszcze parę ważnych

kwestii sprawdzić i na pewno na najbliższej Komisji poruszy ten temat.

Ad.9

W związku z wyczerpaniem tematów Przewodnicząca Rady Gminy  zamknęła XIII  Sesję Rady

Gminy Swinice Warckie.

Prz nicząca Rady Gminy

io,k  H .
Protokołowała

ri`l;`\c^s
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla jsT
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.
Tel.: +48 22  382  72  00 / E-mail: bok@dsss.eu

Numer załącznika 7.1

Uchwała    numer XIII/112/2020  "Uchwała  NR  XIII/112/2020    Rady
Gminy  Świnice  Warckie     z  dnia  14  maja  2020  roku     w  sprawie
wprowadzenia  zmian  w budżecie    Gminy Świnice  Warckie  na  2020
rok."  została  podjęta  następującą  proporcją  głosów:  jestem  za  15,
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-05-1411:52:49

Radni zaf:łosowali iak poniżei:
Testem za

1. SławomirAu.gustyniak
2. Zbi.aniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina ]eżak

10. Paweł Kaźmierczak
11. Michał Krawczyk
12. Beata Prądzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. KrzysztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

Jestem T}rzeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ź=łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Ad77]z.».

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.
Tel.: +48 22  382 72 00 / E-mail: bok@dsss.eu

Numer załącznika

Uchwała    numer XIII/113/2020  "Uchwała  NR XIII/113/2020    Rady
Gminy Świnice Warckie  z dnia 14 maja 2020 roku  w sprawie zmiany
Programu   Współpracy   Gminy   Świnice   Warckie     z   organizacjami
pozarządowymi na 2020 rok" została podjęta następującą proporcją
głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-05-1411:54:57

Radni zaEłosowali iak poniżej :
]estem za

1. SławomirAu.gustyniak
2. Zbi.aniewAleksandrzak
3. Grażvna Bartczak
4. M ateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina Jeżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. Michał Krawczvk
12. Beata Prqdzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. KrzysztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

Testem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w 2łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.r].
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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D55S

DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla /ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.
Tel.: +48  22 382  72  00 / E-mai]: bok@dsss.eu

Numer załącznika 7.3

Uchwała    numer  XIII/114/2020  "Uchwała  Nr  XIII/114/2020    Rady
Gminy  Świnice  Warckie     z  dnia  14  maja  2020  roku     w  sprawie
rozpatrzenia petycji''  została podjęta  następującą proporcją głosów:
jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-05-1411:57:44

Radni zaEłosowali jak poniżei:

]estem za
1. Sławomir Au.au styniak
2. Zbi.a niew Aleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. Mateusz H ałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina |eżak

10. Paweł Kaźmierczak
11. Michał Krawczvk
12. Beata Prqdzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. KrzvsztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w f=łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.7ł.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla JST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.

Ś\[````

D555       Tel.: +48 22 382 72 00 /E-mail: bo-k@dsss.Śu

Numer załącznika 7.4

Uchwała     numer  XIII/15/2020  ``Uchwała  Nr  XIII/115/2020     Rady
Gminy  Świnice  Warckie     z  dnia  14  maja  2020  roku     w  sprawie
pozostawienia petycji bez rozpatrzenia" została podjęta następującą
proporcją głosów: jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-05-1411:59:46

Radni zagłosowali jak poniżei :

Jestem za
1. SławomirAu.qustyniak
2. Zbia ni ew Aleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemysław Daszko
6. To masz Gralak
7. Mateusz Hałasiewicz
8. Stanisław Jaszczak
9. Halina Jeżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczvk
12. Beata Prqdzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. KrzvsztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla |ST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.
Tel.:  +48 22  382  72 00 / E-mail: bok@dsss.eu

Numer załącznika 7.5

Uchwała    numer  XIII/116/2020  "Uchwała  Nr  XIII/116/2020    Rady
Gminy  Świnice  Warckie    z  dnia  14  maja  2020  roku     w  sprawie
przyjęcia  oceny  zasobów  pomocy  społecznej     dla  Gminy  Świnice
Warckie za 2019 rok." została podjęta następującą proporcją głosów:
jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-05-1412:01:20

Radni zaj=łosowali jak poniżei :

lestem za
1. Sławomir Au.gustyniak
2. Zbi.aniew Aleksandrzak
3' Grażyna Bartczak
4. Mateusz Bielawski
5. Przemvsław Daszko
6' Tomasz Gralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Sta nisław laszczak
9. Halina ]eżak

10. Paweł Kaźmierczak
11' M ichał Krawczyk
12. Bea ta Prądzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. KrzvsztofTutak
15. Krzvsztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

)estem i)rzeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w 2łosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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DSSS Vote
System do głosowania elektronicznego dla JST
Data Security Software Solutions Sp. z o.o. Sp. k.
Tel.: +48 22  382 72 00 / E-mail: bok@dsss.eu

Numer załącznika 2

Na sesji "XIII  SESJA RADY GAMINY ŚWINICE WARCKIE" stawiło  się  15
radnych, natomiast 0 radnych było nieobecnych.

Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji.

Lista obecności była następująca:

Obecni radni:
1.Sławomir Augustyniak
2.Zbigniew Aleksandrzak
3.Grażyna Bartczak
4.Mateusz Bielawski
5.Przemysław Daszko
6.Tomasz Gralak
7.Mateusz Hałasiewicz
8.Stanisław ]aszczak
9.Halina Jeżak
10.Paweł Kaźmierczak
11.MichałKrawczyk
12.Beata Prądzyńska
13.Mirosław Stasiak
14.KrzysztofTutak
15.Krzysztofwróblewski

Nieobecni radni:

Operatorem systemu był Admz'«.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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Numer załącznika

Na sesji  "XIII  SESJA RADY GAM[NY ŚWINICE WARCKIE"  stawiło się  15
radnych, natomiast 0 radnych było nieobecnych.

Szczegóły   obecnoś'ci   radnych   podczas   sesji   przedstawia   poniższa
tabela.

Imię i nazwisko radnego Data i godzina Data i godzina
loEowania wylof:owania

1. Sławomir Au.oustynia k 2020-05-1411:37:38 2020-05-1412:26:06

2. Zbi.aniewAleksandrzak 2020-05-1411:37:38 2020-05-1412:26:06

3. Grażvna Bartczak 2020-05-1411:37:37 2020-05-1412:26:06

4. Mateusz Bielawski 2020-05-1411:37:39 2020-05-1412:26:06

5. Przemysław Daszko 2020-05-1411:37:42 2020-05-1412:26:06
6. Tomasz Gralak 2020-05-1411:37:37 2020-05-1412:26:06
7. Mateusz Hałasiewicz 2020-05-1411:37:37 2020-05-1412:26:06
8. Stan isław |aszczak 2020-05-1411:37:37 2020-05-1412:26:06
9. Halina Jeżak 2020-05-1411:37:38 2020-05-1412:26:06
10. Paweł Kaźmierczak 2020-05-1411:37:43 2020-05-1412:26:06
11. M ichał Krawczyk 2020-05-1411:37:37 2020-05-1412:26:06
12. Beata Pradzvńska 2020-05-1411:37:38 2020-05-1412:26:06
13. Mirosław Stasiak 2020-05-1411:37:38 2020~05-1412:26:06
14. KrzysztofTutak 2020-05-1411:37:41 2020-05-1412:26:06
15. Krzysztofwróblewski 2020-05-1411:37:39 2020-05-1412:26:06

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.


